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OBČINSKEMU SVETU 
OBČINE TRŽIČ 
 
 
 
ZADEVA:  PREGLED IN REALIZACIJA SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE TRŽIČ, SPREJETIH NA 30. REDNI SEJI, DNE 21.3.2018 TER 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA 
SVETA 

 
 
V skladu s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Tržič (Uradni list RS, št. 1/15 in 
81/15) vam pošiljam v obravnavo in sprejem točko: 
  

 
PREGLED IN REALIZACIJA SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE TRŽIČ, 
SPREJETIH NA 30. REDNI SEJI, DNE 21.3.2018 TER ODGOVORI NA 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 

 
V skladu s 21. členom Statuta Občine Tržič in 55. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Tržič bosta kot poročevalca na seji Sveta in delovnih teles sodelovala: 
 

 mag. Borut Sajovic, župan Občine Tržič 

 dr. Metka Knific Zaletelj,  direktorica občinske uprave 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme pregled in realizacijo sklepov, sprejetih na 
30. redni seji Občinskega sveta Občine Tržič, dne 21.3.2018. 
 
 
 
 
 
 mag. Borut SAJOVIC 
  
 župan 
 
 
 

 

http://www.trzic.si/
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O b r a z l o ž i t e v 

 
Pregled sklepov Občinskega sveta Občine Tržič, sprejetih na 30. redni seji Občinskega 
sveta Občine Tržič,  dne 21.3.2018: 
 
PREDLOG SKLEPA 413-30-1-2018: 
Potrdi se Zapisnik 29. redne seje Občinskega sveta Občine Tržič, z dne 15.2.2018. 
 
 
PREDLOG SKLEPA 414-30-2-2018: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme pregled in realizacijo sklepov, sprejetih na 29. redni 
seji Občinskega sveta Občine Tržič,  dne 15.2.2018. 
 
 
PREDLOG SKLEPA 415-30-5-2018: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme informacijo o opravljenem pregledu poslovanja 
podjetja Komunala Tržič d.o.o. za leto 2016. 
 
 
PREDLOG SKLEPA 416-30-6-2018: 
Sprejme se predlog Odloka o naravnem spomeniku Dovžanova soteska.  
 
Realizacija sklepa: 
Odlok o naravnem spomeniku Dovžanova soteska je bil objavljen v Ur. listu RS, št. 23/2018 dne 
6. 4. 2018.  
 
 
PREDLOG SKLEPA 417-30-7-2018: 
Občinski svet sprejme predlog Odloka o potrditvi zaključnega računa proračuna Občine 
Tržič za leto 2017 v predlaganem besedilu. 
 
Realizacija sklepa: 
Sklep je realiziran. Odlok o potrditvi zaključnega računa proračuna Občine Tržič za leto 2017 je 
bil objavljen v Uradnem listu številka 23/2018 
 
 
PREDLOG SKLEPA 418-30-7-2018: 
Občinski svet sprejme Poročilo o realizaciji Načrta pridobivanja in razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem Občine Tržič za leto 2017. 
 
PREDLOG SKLEPA 419-30-8-2018: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme osnutek Odloka o glasilu Občine Tržič. 
 
Realizacija sklepa: 
Do 22.4.2018 se sprejemajo amandmaji na osnutek Odloka. 
 
 
 
 
 
Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
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V/p št. 1-30-2018: Mojca ČADEŽ: 
Mojca ČADEŽ je vprašala, kdaj se bodo začela rušitvena dela na območju BPT-ja, katere 
stavbe se bodo rušile in kakšni so kratkoročni načrti na tem območju. Prosi pa še za pojasnilo 
zakaj je bila v letošnjem letu  glavni organizator »Gregorčkov« Občina Tržič in zakaj naj bi 
Občina prevzela organizacijo tudi Šuštarske nedelje. 
Župan je povedal, da je postopek zbiranja ponudb za rušitev pravnomočno končan, prispelo je 
pet ponudb. Izbran je bil najugodnejši ponudnik, to je podjetje Euronep Eko d.o.o., s katerim  se 
je podpisala pogodba. Z deli se bo pričelo v tednu po 26.3.2018. Na tem območju so tržiška 
gasilska društva izvedla vaje, v soboto 24.3.2018 pa bo izvedena vaja štaba civilne zaščite, 
poudarek pa bo na reševanju iz ruševin. Načrt obsega rušenje nove upravne stavbe, 
dotrajanega gasilskega doma in manjših spremljevalnih tehničnih objektov ob vodi. V drugi fazi 
pa se išče izvajalca za gradnjo krožišča ob Sokolnici, ki bo omogočilo južni dostop v kompleks 
BPT. V istem projektu se bo izvedla tudi sanacija dela ceste in mostu pri severni vratarnici.  V 
letošnjem letu je še v načrtu izdelava  podrobnega prostorskega načrta za to območje. Občina 
pa namerava urediti javno komunalno in cestno infrastrukturo ter park in pot za pešce ter 
kolesarje. 
Župan je odgovoril še na drugo vprašanje in sicer, Turistično društvo Tržič je samostojna 
pravna oseba, ki je na občnem zboru predstavila poročilo o poslovanju in njihov pogled na 
razvoj prireditev. V letošnjem letu bo TD prevzelo organizacijo MINFOS-a, Občina pa bo pri tej 
prireditvi sodelovala, tako, da bo zagotovila brezplačen najem dvorane. Gregorjevo pa je 
Občina, kot organizator uspešno izvedla tudi s pomočjo prostovoljcev, katerim se še enkrat 
zahvaljuje za pomoč. Šuštarska nedelja ima v Tržiču petdeset letno tradicijo in mesto živi s 
prireditvijo. Občina bo Šuštarsko nedeljo poskusila organizirati z zasebnim organizatorjem in 
javnimi zavodi. Usmeritev pa bo nadaljevanje dobre zgodbe slovenskega šuštarja. 
 
 
V/p št. 2-30-2018: Marija MRAVLJE: 
Marija MRAVLJE je posredovala vprašanje občanke, ki jo zanima kdaj bo popravljena pešpot 
na Zali rovt.  Drugo vprašanje pa je zastavila na pobudo stanovalke Ročevnice in sicer jo 
zanima, kdaj se planira zamenjava azbestnih vodovodnih cevi v Ročevnici, predvsem zaradi 
morebitne nevarnosti azbestnih vodovodnih cevi na zdravje. Glede na navedeno, pa Marijo 
MRAVLJE zanima koliko je v Občini Tržič še azbestnih vodovodnih cevi. 
Župan je pojasnil, da je del pešpoti na Zali rovt v zasebni lasti podjetja, ki gradi naselje na 
Zalem rovtu. Občina je že večkrat zaprosila lastnika naj podeli  Občini služnost za pot, ali jo 
proda. Pešcem se prehod ne onemogoča, Občina pa s podjetjem, ki ureja javne površine 
poskrbi, da je pot očiščena, pregledna in varna, investicije pa na tujem zemljišču niso možne. 
Župan je pojasnil, da je v Ročevnici  še nekaj azbestnih cevi, ki pa ne vplivajo na bolezen 
azbestozo. To bolezen se ne dobi preko prebavil, vse cevi pa imajo kar debel sloj apnenca. 
Nevarne so te cevi za serviserje in druge, ki popravljajo te cevi, v kolikor niso pravilno zaščiteni 
in opremljeni predvsem, ko te cevi žagajo, brusijo in sestavljajo. V Tržiču je še nekaj odsekov, 
kjer so azbestne cevi vendar daleč manj od slovenskega povprečja. Prioritetno se menjajo tam, 
kjer nastajajo poškodbe. Nekaj teh vodovodnih cevi je v Podljubelju, v Bistrici pri Tržiču, na 
Slapu, na Loki in manjši odsek v Snakovem. Trenutno se pridobivajo gradbena dovoljenja za 
projekt Kohezija 2, ki se bo začel v letih 2019 – 2020. Šlo bo za obsežno dograditev 
kanalizacijskega omrežja  v aglomeraciji Loka. 
 
Odgovor občinske uprave:  
Po podatkih, ki so nam jih posredovali iz Komunale Tržič d.o.o., kjer vodijo kataster vodovoda, 
je v Občini Tržič še 6.195,47 m azbestnih vodovodnih cevi na sekundarnem omrežju. Dolžine 
teh cevi po naseljih so razvidne iz tabele: 
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V/p št. 3-30-2018: Janez MEGLIČ: 
Janez MEGLIČ je postavil vprašanje v imenu prebivalcev Čegeljš in sicer kdaj in na kakšen 
način bo urejena kanalizacija na njihovem območju. Daje pa še pobudo, naj si pristojni ogledajo 
cesto Slap – Jelendol, kjer je bil največji zemeljski plaz, kajti tam prihaja do posedanja ceste. 
Posedanje ceste hitro napreduje. Druga pobuda pa se nanaša na ureditev skale na koncu 
škarpe na cesti mimo Lenarta.  
Župan je povedal, da se bo uredila skala na škarpi, če se bo pri tem povečala varnost v 
prometu. Ravno tako se bo izvedel ogled ceste, kjer prihaja do posedanja. Čegeljše pa je 
območje, kjer v prvi fazi kanalizacijsko omrežje ni obvezno. Pred lanskim letom je Občina 
dogradila kanalizacijsko omrežje do konca naselja Za jezom, ravno tako pa se v bodoče planira  
dograditev kanalizacijskega omrežja na Čegeljšah. Na območjih, kjer ni smotrna  priključitev na 
kanalizacijsko omrežje, Občina sofinancira male komunalne čistilne naprave. 
 
 
 
V/p št. 4-30-2018: Klemen BELHAR: 
Klemen BELHAR je povedal, da se na Cankarjevi cesti večkrat zgodi, da se javna razsvetljava 
ugasne. Pogosto se zgodi, da žarnice pregorijo. Predlaga, da se to uredi. Klemen BELHAR je 
povedal, da mu je bil na 28. redni seji Občinskega sveta izrečen opomin, da je predolgo govoril, 
čeprav je bil opozorjen že pri dveh minutah in pol. Potem se je še nekaj časa boril za besedo in 
vse skupaj naj bi trajalo nekaj sekund manj kot pet minut. Zato pričakuje opravičilo od župana, 
ki je vodil razpravo, predvsem pa predlaga, da se iz proračuna za delovanje Občinskega sveta 
kupi uro, ki bi javno prikazovala informacijo koliko časa kdo govori. 
Župan se je opravičil za dejanje na 28. redni seji. Glede pobude za nakup ure, pa je župan 
povedal, da se na Občini razmišlja o popolni prenovi sejne sobe. Župan je prosil Klemena 
BELHARJA naj pojasni, kaj je izvedel od pristojnih, ko je preverjal vzrok za nastalo težavo javne 
razsvetljave na Cankarjevi cesti. 
Klemen BELHAR je pojasnil, da je podatek dobil od izvajalca, ki skrbi za javno razsvetljavo, gre 
pa za bolj globok problem, ki bi ga morala rešiti Občina in izvajalec. 
Župan je pojasnil, da je prišlo do okvare na javni razsvetljavi zaradi izpada elektro kabla na 
strani dobavitelja Elektra Gorenjske d.d.. Pojasnil je tudi, da se javna razsvetljava popravlja po 
dnevi, zato so takrat luči javne razsvetljave prižgane.  
Dušan BODLAJ, ki se na Občini ukvarja z javno razsvetljavo je še povedal, da Cankarjeva 
cesta ne odstopa po številu okvar od drugih odsekov na območju Občine Tržič. Pozval je še 
občane naj sproti na občinski uradni naslov  sporočajo mesta okvar. 
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Vprašanja in pobude članov občinskega sveta podane pisno 
 
V/p št. 5-30-2018: Marta LUKANC: 
Marta LUKANC je podala pisno pobudo in vprašanje: 
 
Cesta skozi vas Gozd – Vaščani Gozda prosijo, oziroma apelirajo na vse, da res v najkrajšem 
možnem času pristopijo k popravilu in ureditvi ceste skozi vas. Letošnja zima je bila res nekaj 
posebnega, snega so imeli ogromno, vendar je tudi zimska služba večinoma zatajila. Mogoče 
samo v razmislek za naslednje leto, da zadeve na Komunali organizirajo drugače – tudi v izogib 
njihovim dodatnim stroškom zaradi večkratnega prihoda v Gozd, ker so bila potrebna popravila / 
cesta splužena samo do konca asfalta, nato pa čez cesto v vas naplužen kup snega kot da 
ceste ni več naprej, spluženo do vasi, skozi vas pa popolnoma nič tudi ko je bilo snega bistveno 
več kot 10 cm …Nujna bi bila freza, ki so jo obljubljali 14 dni – delavci so sami povedali, da 
pluženje optimalni ni več možno zaradi prevelike količine snega. Trenutno je cesta v obupnem 
stanju – ve se da sedaj še zmrzuje in je potrebno počakati na odjugo, vendar želijo, da se 
potem res v najkrajšem času stanje pregleda – tudi poškodovano »škarpo« na Prinčev vrt, 
odvodnjavanje, del ceste od spomenika naprej, kjer je nagib prevelik in je nevaren za tovornjake 
z lesom, pa tudi za delavce Komunale, ki tudi zaradi tega niso bili uspešni pri pluženju. Veliko 
škode pa je povzročilo tudi soljenje, oziroma posipavanje ceste skozi vas – makadam – 
mešanica soli in peska. To se je dogajalo skozi celo sezono, čeprav so na to opozarjali, vendar 
res lahko na prste ene roke preštejejo kolikokrat je bilo posuto samo s peskom. 
Odkup prostorov Pošte – Krajevna skupnost Križe in krajani želijo podati pobudo za odkup ali 
najem prostorov Pošte. KS Križe želi, da ti prostori ostanejo v skupni rabi. S tem bi pridobili 
prostore za izvedbo kulturnih dogodkov – recitali, druženje ob glasbi. Prostori bi bili lahko 
namenjeni vsem starostnim skupinam od otrok – pravljični krožki, knjižnica – do starostnikov. 
Zavedamo se, da se je v KS Križe v zadnjih letih marsikaj že postorilo, vendar bi bila omenjena 
investicija resnično potrebna za dokončno ureditev centra vasi. Cena iz zadnje dražbe je bila 
67.400 EUR. 
 
Odgovor občinske uprave: 
1.Zaradi  večjih količin snega v letošnji zimi bo potrebna obnova makadamov  na celotnem 
območju  Občine Tržič že v spomladanskih mesecih.   Vzdrževanje ceste skozi naselje Gozd je 
težavno zaradi neurejenega odvodnjavanja iz gozdnih vlak, kar vpliva na samo stanje ceste 
skozi vas. Zato bomo v dogovoru z občinsko upravo v letošnjem letu poskusili v čim večji meri 
izboljšati stanje v skladu s finančnimi zmožnostmi. Urediti je namreč potrebno odvodnjavanje 
gozdnih vlak, in sicer v smeri poti na Kriško goro z vlako, ki se odcepi nad pregradami v smeri 
Tolstega vrha kot tudi vlake, ki poteka nad vasjo (odcep pri spodnji pregradi desno – poteka nad 
travniki), kar je sicer obveznost lastnikov gozdov ob teh vlakah, ki ne poskrbijo v zadostni meri 
za urejenost teh vlak. Prav tako je potrebno cesto skozi vas nasuti, pokrpati in urediti naklone  
kolikor to dopušča teren ter povečati globino jarka  na delu ceste, ki poteka med kamnitim 
zložbami, kar bi v primeru nalivov povzročilo bistveno manj škode na makadamu. Poškodovano 
zložbo ( cca. 2m2) se bo urejalo sočasno s cesto.  
Na pripombe v zvezi z izvajanjem zimske službe je odgovor pripravila Komunala Tržič  d.o.o.: 
Cesta skozi vas se je posipala s peskom. Asfalti se plužijo pogosteje, makadami pa, ko je več 
kot 15 cm snega. Tako se na terenu lahko zgodi, da je asfaltna cesta splužena, makadam pa je 
urejen z zamikom. Takšnim situacijam se bomo v prihodnje potrudili izogniti. Pluženje ožine je 
bilo v primeru obilnih snežnih padavin oteženo, prevoznost pa je bila zagotovljena. 
 
 
2.V zvezi s podano pobudo je bil na KS Križe že podan sledeč odgovor: 
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»Spoštovani, prejeli smo vašo pobudo za odkup ali najem prostorov pošte Križe, katere prodaja 
je v teku. Obveščamo vas, da nakup ali najem teh prostorov ni bil načrtovan, zato, kot ste 
seznanjeni, v proračunu Občine Tržič ni sredstev, ki bi omogočala tovrstno investicijo.  
 Občina Tržič je za investicije KS Križe v letih 2016 in 2017 namenila 758.867,35 EUR 
proračunskih sredstev, kar je omogočilo ureditev avtobusnih postajališč, Kriškega trgca, cest, 
vodovoda, planinskih poti, javne razsvetljave, kanalizacije itd.  V letošnjem letu bomo izvedli 
nivojsko izravnavo za širitev športnega parka, za prihodnja leta pa pripravljamo vse potrebno za 
načrtovano izgradnjo komunalne infrastrukture in rekonstrukcijo Snakovške ceste v Križah 
(razširitev in dogradnja pločnika, javne razsvetljave, varnejših cestnih priključkov…), obnovo 
Zadraškega mostu in preplastitev dela vozišča glavne vpadnice v Križe iz smeri Nakla, 
projektiranje odvodnjavanja zaledne vode na celotnem področju Pristave, Križev, kar bo 
omogočilo tudi izgradnjo kanalizacije naselja Pod Pogovco, ter razširitev ceste Križe – Gozd na 
zelo ozkem delu ceste v vasi Zg. Vetrno. Skupaj z vami in z občani se zavedamo pomena teh 
investicij in jih bomo prednostno obravnavali.  
 Od Občine se pričakuje, da  z omejenimi proračunskim sredstvi ravna skrbno, gospodarno in 
racionalno in jih usmerja v projekte, ki predstavljajo največjo dobrobit in izboljšanje kakovosti 
življenja za prebivalce. Tega se držimo in tako bo tudi prihodnje.  
 Postopki prodaje pošte Križe so v teku in Občina se vanje ne bo vključevala. Veseli bomo, če 
bo v prostorih zaživela nova podjetniška ali obrtnika pobuda, saj se s tem krepi gospodarska 
moč skupnosti. Vendar, kot rečeno, na postopke prodaje ne moremo vplivati.  
   
Ocenjujemo, da prostorske kapacitete, s katerimi razpolaga KS Križe, zadostne. Če se bodo v 
naslednjih letih izkazale dejanske dodatne potrebe, bomo skupaj, skladno z zakonodajo, našli 
ustrezne prostorske rešitve in investicijo  skrbno načrtovali in realizirali kot to velja za vse 
investicije, ki smo jih v tesnem sodelovanju v KS Križe uspešno uresničili doslej.«  
 
 
 
 
 

dr. Metka KNIFIC ZALETELJ 
direktorica občinske uprave 

  
  
  

 


